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Keskin, H (Hatice)

Van: Raadsgriffie
Onderwerp: FW: Bomenprogramma 2023-2033 - een verbijsterde burger.

Van: Merx, MPPM (Marc) <m.merx@dordrecht.nl>  
Verzonden: donderdag 7 maart 2024 15:07 
Aan:  
CC: Raadsgriffie <Raadsgriffie@dordrecht.nl> 
Onderwerp: RE: Bomenprogramma 2023-2033 - een verbijsterde burger. 
 
Geachte heer , 
  
Dank u wel voor uw mail. U schrijft dat u zich zorgen maakt over de keuze die de raad zal moeten gaan maken. Ik 
begrijp die zorg. 
  
Het jaarlijks bomenbudget is op dit moment € 850.000, -. Om de bomen die er nu staan te kunnen behouden, is er 
jaarlijks minimaal € 1,5 miljoen nodig.  
Tot en met 2025 is binnen het politiek akkoord voorgesteld dit geld beschikbaar te maken. We hebben de raad dan 
ook gevraagd om dit geld tot en met 2025 ook daadwerkelijk in te zetten om de bomen op niveau te kunnen 
houden. 
  
Na 2026 wordt het een ander verhaal. Omdat er vanaf 2026 structureel € 850.000, - beschikbaar is voor het 
bomenbudget gaat het onderhoud dras sch veranderen. Dat betekent inderdaad dat we zieke bomen kappen en 
niet gaan vervangen. Er zullen dus bomen uit het straatbeeld verdwijnen. De raad kan ervoor kiezen om het 
bomenbudget structureel te verhogen. De raad moet hier in het licht van een bezuinigingsopgave van 20 tot 30 
miljoen en allerlei andere belangen die ook geld kosten zoals armoedebestrijding, wegenonderhoud, sport, 
veiligheid, culturele voorzieningen, lee aarheid et cetera ook een keuze in maken. Waar gaat het geld heen? 
 
Ik ben het met u eens dat bomen zeer belangrijk zijn voor klimaatadaptatie, biodiversiteit en luchtkwaliteit. Een 
groene leefomgeving is zeer belangrijk, ook voor de gezondheid. De raad moet hier echter een keuze maken.  
  
Het siert u dat u bij wil dragen, ook financieel, aan de bomen. Dat is iets wat we verder zouden kunnen 
onderzoeken. Misschien zijn er met u inderdaad meer bewoners die dit ook zouden willen. We zijn regelmatig in 
gesprek met stichtingen zoals Platform Duurzaam Dordrecht, stichting de Stad en de Bomenridders. U kan uw 
signalen ook bij hen kwijt. Als u mee wil praten kan u zich ook melden bij onze beleidsadviseur groen via 
la.suijker@dordrecht.nl.  
  
Ook wil ik u aanmoedigen om contact op te nemen met de Raadsgriffie om uw bezwaren op het voorstel kenbaar te 
maken. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
mr. M.P.P.M. (Marc) Merx 
Wethouder 
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Gemeente Dordrecht 
Spuiboulevard 300 
3311 GR DORDRECHT 
 
 Postbus 8, 3300 AA DORDRECHT 
 14078 
 
 m.merx@dordrecht.nl
 06 43469585 
 
 
 

Van:  
Verzonden: woensdag 28 februari 2024 19:33 
Aan: Raadsgriffie <Raadsgriffie@dordrecht.nl> 
Onderwerp: Bomenprogramma 2023-2033 - een verbijsterde burger. 
 
Geacht College, 
 
Vandaag las ik in Dordt Centraal het artikel over de halvering van het budget voor bomenonderhoud. De 
strekking is dat er mogelijk al vanaf 2026 een keuze gemaakt zal worden om 34.000 bomen te gaan kappen in 
onze woonomgeving. 
Dit is voor mij in het kader van klimaatverandering, biodiversiteit, luchtkwaliteit en een groene leefomgeving 
een onbegrijpelijk besluit. 
 
Steeds vaker wordt mij als burger gevraagd om investeringen te doen om klimaatverandering tegen te gaan. 
Van minder tegels, tot zonnepanelen enz. Natuurlijk vergt onderhoud een behoorlijk budget, maar het kappen 
van een dergelijk enorm aantal volgroeide bomen is een enorme inbreuk en zou zelfs niet overwogen mogen 
worden. 
 
Daarom vraag ik u als bezorgde burger die al ruim 35 jaar met plezier in onze mooie stad woont om u te 
beraden op andere oplossingen. Als alleen budget het probleem is went u dan eens tot uw burgers. Ik ben 
ervan overtuigd dat velen waaronder ik een structurele financiële bijdrage willen leveren, t.b.v. de kwaliteit van 
onze leefomgeving.  
 
Als gemeente is het misschien lastig om een crowdfunding te starten, sla de handen inéén met belangen 
organisaties die dat wel zouden kunnen. Zet een campagne op voor het behoud van de bomen i.p.v. kap. 
Verhoog de parkeertarieven met 25 cent t.b.v. het behoud van bomen. Wees s.v.p. creatief. 
 
Nieuwe aanplant doet er misschien meer dan 40 jaar over om te volgroeien. Laat de natuur in de stad niet in de 
steek. Er zijn vast budgetten waarop bezuinigd kan worden, maar in deze tijd van klimaatverandering en een 
kwetsbare biodiversiteit mag dat niet ten koste gaan van veel van die prachtige zuurstof aanmakende bomen. 
 
Met vriendelijke groet 
 
Dordrecht 


